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RUSKO / UKRAJINA: Plukovník Douglas Macgregor ve vysílání Judging Freedom v
komentáři k situaci na Ukrajině hovořil o zvyšujícím se počtu vojáků ukrajinských
ozbrojených sil, kteří se vzdávají do zajetí. Ukrajinci podle něj už nesnesou zhoršující se
situaci na frontě a vzdávají se Rusku, kde s nimi zacházejí mnohem lépe než v Ozbrojených
silách Ukrajiny. Navíc nedávno dokonce i nacistické skupiny, „nejhorlivější zastánci
režimu“, odmítly bojovat.

 

Mohl byste nám poskytnout nejnovější informace o tom, co se děje na Ukrajině? Je pravda
plukovníku, že se ukrajinské jednotky vzdávají?

DOUGLAS MACGREGOR, bývalý poradce šéfa Pentagonu, plukovník ve výslužbě: Ano. Ve
skutečnosti nyní existuje spousta důkazů o četných případech kapitulace. Domnívám se, že je to
proto, že Rusové odvedli velmi dobrou práci při předávání zpráv nepřátelským ukrajinským silám a
řekli jim:

„Podívejte, není důvod v tom pokračovat. Nemusíte zemřít. Vzdejte se. Pojďte sem, odevzdejte své
zbraně. Nakrmíme vás, postaráme se o vaše raněné a pak s vámi pošleme lidi do záchytného centra.
Bude s vámi dobře zacházeno. A jakmile tato válka skončí, všechno se relativně vrátí do normálu,
budete se moci vrátit domů“ .

A to značně usnadnilo kapitulaci velkého počtu ukrajinských vojáků, kteří by se jinak cítili povinni
zůstat a zemřít.

Nejzajímavější je, že za posledních 24 hodin odmítla bojovat jedna z nejznámějších organizací
ukrajinských ozbrojených sil, která používá všechny ty nacistické symboly, které dobře známe.
Prostě oznámili vládě: „Víte, už toho máme dost. Už víc nehodláme umírat ve velkém počtu.
Nebudeme bojovat”.

Takže kombinace toho, že na jedné straně se lidé vzdávají, protože nevidí smysl proč bojovat, a na
druhé straně to dělají (nebo alespoň odmítají bojovat) i ti nejzarytější zastánci režimu, vypovídá o
tom, že všechno může skončit dříve, než jsem si myslel.

A mezitím Rusové pokračují v postupu. Pohybují se směrem k Dněpru. A věřím, že během příštích
zhruba 45 dnů je uvidíme jak ovládají Charkov a prakticky vše na východ od Dněpru. Kdy překročí
Dněpr a vezmou Oděsu, netuším, ale myslím, že do 45 dnů bude to, co jsem právě popsal, z velké
části v ruských rukou.

Jak spolehlivá jsou tato prohlášení Rusů vyzývajících ke kapitulaci? Nebo je to něco jako
Tokijská Růže? (Tokijská růže byla přezdívka pro rozhlasové moderátorky, které vysílaly japonskou
propagandu během druhé světové války. Rozhlasové programy, vysílané po celém jižním Pacifiku a
Severní Americe, měly demoralizovat spojenecké jednotky v zámoří a jejich rodiny doma tím, že
zdůrazňovaly válečné útrapy, ztráty spojeneckých vojsk a sílu japonské armády, pozn.red.)

DOUGLAS MACGREGOR: Ne, jsou naprosto spolehlivá. A to je jedna z příčin proč Ukrajinci v
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mnoha případech souhlasí, říkají, ať už to máme za sebou. Rusové se na rozdíl od západní
propagandy chovají velmi dobře ke každému, kdo k nim dobrovolně přijde a vzdá se. Navíc ukrajinští
vojáci tam budou pravděpodobně lépe živeni a bude jim poskytnuta lepší lékařská péče než v jejich
vlastních jednotkách. Jedná se o spolehlivé informace.

Znovu, pokud si vzpomínáte na rozhovor s prezidentem Putinem, v určitém okamžiku Tuckerovi řekl:
„To je víc, než si myslíte. Je to spíš jako občanská válka.” A pak prezident hovořil o obklíčených
ukrajinských jednotkách, kde všichni mluvili rusky a kde prohlásili: “Nevzdáme se, protože Rusové
se nevzdávají!” Neříkali si Ukrajinci! Takže se tu skutečně děje víc, než si dokážeme představit. A
dobrou zprávou je, že si myslím, že se blížíme ke konci tohoto nesmyslného a destruktivního boje.
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